
R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI  HUEDIN 

 

 

P R O C E S  -  V E R B A L 
 

              Încheiat azi 25.03.2011, cu ocazia şedinţei ordinare  a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006.      

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 13, absenti motivati 2, dl. Abrudan Sorin, d.na Buzaş 

Fekete Maria. 

Se supune la vot procesul verbal din data de 04.02.2011 şi se aprobă în unanimitate. 

Se supune la vot procesul verbal din data de 14.02.2011 şi se aprobă în unanimitate. 

Se supune la vot procesul verbal din data de 25.02.2011 şi se aprobă în unanimitate. 

 Se supune la vot ordinea de zi şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar în calitate de preşedinte de sedinţă,  solicită introducerea pe ordinea de zi a 

încă 2 proiecte de hotărâre care vizează aprobarea lucrărilor de curăţire a păşunii,  respectiv pentru 

închirierea unui laborator de informatică în cadrul Grupului Şcolar Huedin, propunere care se supune 

la vot şi se aprobă în unanimitate. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate ordinea de zi. 

 D.na dr. Costin Adriana acordă lămuriri cu privire la situaţia redistribuirilor de personal de la 

Spitalele care vor fi închise, solicitând un acord de principiu cu privire la o negaţie legat de aceste 

repartiţii la Spitlaul Huedin, în condiţiile în care nu este nevoie de personalul nou. 

 D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de sănătate, cultură,  

cu privire la complectarea structurii Spitaului orăşenesc Huedin, cu secţia de bolnavi psihici. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de sănătate, cultură,  

cu privire la modificarea Organigramei Sipitalului orăşenesc Huedin,  cu un post de medic specialist. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de sănătate, cultură,  

cu privire la modificarea Organigramei Spitalului orăşenesc Huedin,  cu un post de medic – medicina 

de laborator. 

Se supune la vot proiect de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de sănătate,  cu privire 

la casarea unor mijloace fixe şi obiecte de inventar aparţinând Spitalului orăşenesc. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comsia de sănătate, cultură, cu 

privire la aprobarea unor măsuri organizatorice în cadrul Spitalului orăşnesc Huedin  privind efectuarea 

internărilor şi plăţile aferente acestora. 

 Dl. Farkaş Marius îşi exprimă dezacordul cu privire la plata spitalizării în cadrul internărilor 

pentru asiguraţii în sistemul medical. 

Dl. Torok Ferencz menţionează că Spitalul a contractat cu Casa de Asigurări de Sănătate, lunar 

400 externări care sunt insuficiente, spitalul putând efectua 700 de externări. Consideră măsura legală 

în condiţiile în care aceasta se face cu acceptul pacientului. 

 Dl. Drăgan Sandu doreşte clarificări cu privire la selecţia bolnavilor cât şi ce se întâmplă 

în situaţia în care acelaşi bolnav se internează de mai multe ori. 

 D.na Viceprimar menţionează că această măsură se poate lua cu acceptul pacientului,  iar 

urgenţele nu se plătesc, dl Torok Ferenz menţionînd că aceste măsuri se iau doar după depăşirea 

plafonului de externări,  contractat cu CAS.  

 Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul că este nevoie de acceptul pacientului 

pentru plata  serviciilor asigurate cu ocazia internărilor după depăşirea plafonului contractat cu CAS, şi 



se aprobă cu 8 voturi pentru, 2 abţineri, Drăgan Sandu , Paşcalău Ioanel  şi 3 împotrivă Cozea Silvia, 

Farkaş Marius şi Sanfira Ionut. 

 D.asoara Cozea Marinela  prezintă proiectul de hotărâre privind modificarea Statului de funcţii 

al Spitalului care se aprobă în unanimitate. 

D. şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comsia de sănătate,  cu privire 

la modificarea statului de funcţii la Spitalul orasenesc Huedin,  cu 13 posturi. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de sănătate,  cu privire 

la aprobarea organizării unui  concurs pentru ocuparea unui  post de  medic psihiatru în cadrul 

Spitalului orăşenesc Huedin. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.şoara Cozea Marinela  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de sănătate,  cu 

privire la aprobare realizare investiţii în achiziţionare detectoare de fum,  pentru Spitalul orăşenesc în 

perioada 2011 – 2013. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică  privind aprobarea 

rectificarii bugetului la Spitalul orasenesc Huedin,   cu suma de 100.000 lei. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na Viceprimar  prezintă proiectul de hotărâre cu privire aprobarea  rectificării bugetului la  

Spitalul orăşenesc Huedin,  cu suma de 60.128,48 lei. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na Viceprimar  prezinta proiectul de hotărâre cu privire aprobarea rectificarii bugetului la 

Spitalul orăşenesc Huedin cu suma de 201.000 lei. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na Viceprimar  prezintă proiectul de hotărâre cu privire aprobarea  rectificării bugetului la  

Spitalul orăşenesc Huedin,  cu suma de 1.330.000 lei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na Viceprimar  prezintă proiectul de hotărâre cu privire aprobarea  rectificării bugetului la  

Spitalul orăşenesc Huedin,  cu suma de 220.000 lei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na director economic  menţionează că este vorba de salariile de la  învăţămant din trim. IV 

în trim.I 2011. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică, cu privire la 

modificarea chiriei unui spaţiu din cadrul Halei Agroalimentare. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind  

aprobarea unui  PUZ  privind  introducerea în intravilanul oraşului suprafaţa de 5.000 mp, dl Torok 

Ferencz şi Lazăr Ioan acordând lămuriri. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate.. 

Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre  

privind aprobarea  instalarii unui panou publicitar, lămuriri acordând dl Lazăr Ioan din partea UAT. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

modificarea art. 1, 2 din H.C.L nr. 172/2009. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate.  

Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea închirierrii   unei suprafeţe de 49 mp,  teren situat  în faţa imobilului din P.ţa Victoriei nr. 40 

pe domeniul public, pentru  amenajare terasă. 

Dl. Agrijan Eugen acordă lămuriri cu privire la această terasă menţionând că amplasamentul 

terasei  va respecta trotuarul pentru pietoni, răspunzând d.nei viceprimar că, construcţia se va face pe 

piloni cu consolidare la sol. 

Dl. Drăgan Sandu consideră că spaţiul verde trebuie păstrat, fiind  nemulţumit că acesta se 

distruge. 



Dl. Lazăr Ioan  menţionează că după aprobare se vor solicita avize de la Poliţie şi Drumurile 

Naţionale. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre la care votează 12 consilieri (Pădurean Răzvan fiind ieşit 

din şedinţă) şi se obţin 6 voturi pentru – Farkaş marius, d.na  Cozea Silvia, dl.Pascalău Ionel, dl. 

Sanfira Ionuţ, d.naGiurgiu Marinela, d.şoara Cozea Marinela, 2 împotrivă – dl. Torok Ferencz, 

dl.Varga Andrei,  şi 4 abţineri – dl. Drăgan Sandu   dl. Kosma  Zoltan, dl.  Szraga Zoltan, d.na Vlaic 

Violeta, hotărârea ne- adoptânduse. 

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre avizat de comisia de 

urbanism  cu privire la dezafectarea unui corp de clădire degradat din cadrul Spitalului. 

 Dl.  Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică  

privind aprobarea subânchirierii unei părţi din spaţiul închiriat către SC Mico Trans SRL. 

 Dl.  Secretar acordă lămuriri arătânsd că SC Mico Trans deţine un contract de închiriere pentru  

un spaţiu din str. Horea nr. 1, spatiu pe care nu îl poate subânchiria decât dacă are aprobarea 

prorietarului respectiv a Consiliului local. 

 D.na viceprimar solicită ca eventual SC  Mico Trans SRL să renunţe la spaţiu. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se obţin 3 abţineri dl. Farkaş  Marius, d.şoara  Cozea 

Marinela, d.na  Cozea Silvia şi restul de 9 voturi împotrivă, hotărârea ne- adoptânduse . 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind aprobarea închirierii 

unui laborator de informatică de către Liceul  O Goga Huedin, pentru  desfăşurarea unor cursuri de 

formare profesională. 

 Dl.  Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia de administraţie publică 

privind unele măsuri premergătoare aprobării criteriilor de repartizare a locuintelor A.N.L. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unnanimitate. 

 D.na. Viceprimar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea închirierii unui laborator de 

informativă la Grupul Şcolar Huedin, pentru desfăşurare unor cursuri de formare profesionala.  

 Se supune la vot proiectuşl de hotărâre şi  se aprobă în unanimitate. 

 D.na Viceprimar  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administraţie publică  cu 

privire la aprobarea lucrărilor pentru curăţarea păşunii în cadrul programului cu  APIA . 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă in unanimitate. 

 Dl. Drăgan Sandu  prezintă  informarea cu privire  la îndeplinirea HCL pe luna februarie. 

 La probleme curente dl. Tortok Ferencz  consideră că ar trebui adoptată o hotărâre, care să dea 

posibilitatea celor 2 unităţi de învăţământ să-şi închirieze spaţiile fără a mai solicita punctual acordul 

CLH. Menţionează de asemenea că solicitarea pentru amplasamentul cu destinaţia terasă din P.ţa 

Victoriei a fost respins deja de 2 ori, iar cei care s-au împotrivit anterior şi-au menţinut votul şi acum, 

dl Drăgan Sandu  menţionând că toţi consilierii au fost de acord că spaţiul verde trebuie păstrat. 

 D.na Cozea Silvia arată că ar trebui luat legătura cu firmele de transport persoane pentru  

afişarea unui orar al curselor de persoane care tranzitează oraşul. 

 Dl. Farkaş Marius solicită o intervenţie la Regionala C.F.R,  în vederea efectuării lucrărilor de 

reparaţii la pasajul de trecere al căii ferate Str. Vadeasa – str. Fildului. 

 D. şoara Cozea Marinela şi D.na Viceprimar îşi exprimă nemulţumirea faţă de parcarea unor 

tiruri în zona centrală şi A. Iancu , considerând că ar trebui sesizată Poliţia rutieră în acest sens. 

 Dl.  Paşcalău Ionel   arată că Politia Locală  ar trebui să ia măsuri cu privire la unele materiale 

de construcţii aruncate în P.ţa Republicii nr. 8. 

 D.na Viceprimar  informează Consiliul Local  despre prezenţa d.lui Primar, la ceremonia  

ocazionată de  înscăunarea Arhiepiscopului Vadului, Feleacului şi Clujului. De asemenea felicită pe dl  

consilier Varga Andrei cu ocazia zilei de naştere. 

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

             Preşedinte de şedintă,                                 Secretar,  

                  Giurgiu Marinela            Cozea Dan  


